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PROTOKÓŁ  Nr XXVIII/2017 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 24 marca 2017 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 12:30, zakończyła o godz.14:45. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 13 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni radni Radosław Kłysewicz oraz 

Ireneusz Gajlun. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Katarzyna Kurkierewicz, 

radca prawny oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

   

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 

2017 – 2027. 

5. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do klas I szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Golczewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, liczby punktów 

przyznanych każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych 

kryteriów. 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu 

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, rozliczania i obniżania 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach (przedszkolach) 

prowadzonych przez Gminę Golczewo. 
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9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań zmierzających do założenia 

i prowadzenia szkoły Branżowej I Stopnia w Golczewie. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

13. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Roman Dorniak wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zajęcia 

stanowiska w przedmiocie braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Romana 

Dorniaka jako pkt 3. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła wniosek radnego Romana 

Dorniaka 13 głosami „za”. 

 

Lech Ferdynus wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z dotychczasowym 

dzierżawcą na okres powyżej 3 lat jako pkt 4 oraz jako pkt 5 projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gminnej na okres powyżej 3 lat. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła pierwszy wniosek Lecha 

Ferdynusa Zastępcy Burmistrza 13 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła drugi wniosek Lecha 

Ferdynusa Zastępcy Burmistrza 13 głosami „za”. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie braku podstaw do stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Romana Dorniaka. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą na okres powyżej 3 lat. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

gminnej na okres powyżej 3 lat. 

6. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2017 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 

2017 – 2027. 

8. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 
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9. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do klas I szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Golczewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, liczby punktów 

przyznanych każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych 

kryteriów. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu 

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, rozliczania i obniżania 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach (przedszkolach) 

prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań zmierzających do założenia 

i prowadzenia szkoły Branżowej I Stopnia w Golczewie. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

16. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

17. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła porządek obrad po 

zmianach 13 głosami „za”. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXVII sesji Rady 12 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Roman Dorniak złożył wnioski o umieszczenie na drogach wjazdowych do Golczewa od strony 

Wysokiej Kamieńskiej, Kamienia Pomorskiego oraz Nowogardu, banerów informujących o 

sprzeciwie społeczeństwa i władz Gminy Golczewo odnośnie hodowli norek. W związku z 

brakiem analizy kosztów jakie będą wydatkowane z budżetu Gminy na pokrycie kosztów 

funkcjonowania szkoły branżowej w okresie od 1.09.2017 r. do 31.12.2017 r. związanych z 

brakiem subwencji, kosztów wynagrodzenia nauczycieli oraz utworzenia odpowiednich 

warsztatów czy nie należałoby zmienić daty otwarcia tej szkoły na 1.09.2018 r.? Zmieniając datę 

otwarcia szkoły uchwała ta i tak będzie funkcjonowała w obrocie prawnym. 

 

Teresa Waszczenko wniosła o postawienie znaku zakazu wjazdu na nowowybudowanej drodze na 

Osiedlu Robotniczym, dla samochodów ciężarowych, tirów. Zapytała również czy autobusy mogą 

jeździć tą drogą? 

 

Jaromir Mark powiedział, że brakuje znaku przy tej nowej drodze, że powstało nowe 
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skrzyżowanie. Wniósł o wznowienie rozmów z Zarządem Dróg Wojewódzkich o postawienie 

znaku teren zabudowany przy wjeździe do Golczewa.  

 

Teresa Waszczenko poinformowała, że złożyła pismo do Urzędu o zmianę ruchu drogowego z 

powodu wypadków i nic się nie dzieje. 

 

O godz. 12:48 Roman Dorniak Przewodniczący Rady Miejskiej w Golczewie przekazał przewodnictwo obrad  

wiceprzewodniczącej Teresie Waszczenko. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie braku podstaw do 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Romana Dorniaka. 

 

Roman Dorniak poinformował, że Wojewoda Zachodniopomorski zwrócił się pismem do Rady 

Miejskiej z wnioskiem o dokonanie oceny stanu faktycznego dotyczącego radnego Romana 

Dorniaka w kontekście zaistnienia przesłanki skutkującej wygaśnięciem mandatu radnego i 

podjęcie w tym przedmiocie stosownej uchwały. Z pisma wynikało, że mogło dojść do naruszenia 

przez radnego zakazu prowadzenia działalność gospodarczej z wykorzystaniem mienia 

komunalnego Gminy Golczewo. Radny wyjaśnił, że nie dopuścił się naruszenia zakazu 

prowadzenia działalność gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego Gminy Golczewo. 

Prowadzi indywidualną praktykę lekarską na terenie gminy Golczewo, jednakże nie czyni tego z 

wykorzystaniem mienia Gminy Golczewo. Posiada zawartą umowę z Samodzielnym Publicznym 

Zakładem Opieki Zdrowotnej w Golczewie, w ramach której zobowiązany jest za 

wynagrodzeniem do świadczenia usług medycznych z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej. 

Usługi te świadczy w miejscu wskazanym przez SPZOZ tj. w siedzibie Zakładu znajdującego się 

w budynku przy ul. Zwycięstwa 25 w Golczewie. Budynek ten stanowi współwłasność Gminy 

Golczewo i osób trzecich. Poza tymi godzinami pracy nie wykonuje w tym budynku żadnych 

innych czynności, które można by uznać za wykorzystujące ten budynek do działalności 

gospodarczej.  

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radny Roman Dorniak został wyłączony z głosowania. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/208/2017 
w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Romana Dorniaka, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/208/2017 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Lech Ferdynus potwierdził, że radny Roman Dorniak nie wykonuje działalności gospodarczej na 

mieniu gminy. Radny jest pracownikiem samodzielnego Publicznego zakładu Opieki 

Zdrowotnej. Ten temat był również rozpatrywany przed wyborami. 

 
O godz. 12:56 Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Waszczenko przekazała przewodnictwo obrad Romanowi 

Dorniakowi Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą na okres powyżej 3 lat. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że zawarcie kolejnej umowy dzierżawy powyżej 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą wymaga zgody Rady. Dzierżawca złożył wniosek o powiększenie 

dzierżawionego gruntu do 356 m2. Część nieruchomości nr 72/1 o powierzchni 200 m2, położonej 

w obrębie Kretlewo jest w użytkowaniu obecnego dzierżawcy jako ogródek przydomowy. 

Dzierżawca złożył wniosek o przedłużenie umowy, która obowiązuje od dnia 5 maja 2014 r. do 

dnia 4 maja 2017 roku. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/209/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z 

dotychczasowym dzierżawcą na okres powyżej 3 lat, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXVIII/209/2017 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej na okres powyżej 3 lat. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że zawarcie umowy dzierżawy powyżej 3 lat wymaga zgody Rady.  

Poprzedni dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. Część działki 

oznaczona numerem ewidencyjnym 326 o powierzchni 2,3600 ha, położona w obrębie Kłodzino 

była dzierżawiona przez Spółkę „RARYTAS" do dnia 31 grudnia 2016 r. Ww. nieruchomość 

służyła jako droga dojazdowa po byłym nasypie kolejowym, do kopalni żwiru. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/210/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gminnej na okres 

powyżej 3 lat, 13 głosami „za”.  

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/210/2017 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2017 r. 

 

Barbara Deszyńska poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. Wyjaśniła, że uchwała powoduje zmniejszenie planowanych 

dochodów budżetu Gminy o kwotę 867 385,59 zł oraz zwiększenie planowanych wydatków 

budżetu o kwotę 116 832,58 zł. Zmiany planowanych dochodów obejmują w dziale 600 Transport 

i łączność, zmniejszenie dochodów o 14 832,59 zł, które stanowią dofinansowanie do pierwszej 

płatności za modernizację drogi ul. Osiedle Robotnicze w Golczewie; zmniejszenie środków na 

dofinansowanie do termomodernizacji Urzędu Miejskiego w Golczewie o 852 930,00 zł w 

związku z ograniczeniem realizacji projektu do modernizacji energetycznej budynków Zespołu 

Szkół Publicznych w Golczewie; korektę planowanych w roku bieżącym dochodów z tytułu 

udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych - zmniejszenie o 1 313,00 zł oraz subwencji 

części oświatowej dla gminy - zwiększenie o 1 690,00 zł. Wymienione zmiany, przekazane przez 
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Ministra Rozwoju i Finansów, wynikają z przyjętej ustawy budżetowej na rok 2017 i ustaleniem 

ostatecznych wielkości poszczególnych dochodów. Zmiany w planowanych wydatkach obejmują 

przede wszystkim w dziale 600 Transport i łączność - zwiększenie o 120 000,00 zł wydatków 

majątkowych na następujące zadania inwestycyjne: wykonanie dokumentacji na chodnik ul. 

Wiejska w Wysokiej Kamieńskiej (10 000,00 zł), budowę drogi ul. Osiedle Robotnicze w 

Golczewie (10 000,00 zł) oraz na zadania realizowane w ramach Budżetu Obywatelskiego: 

budowę parkingu przy Urzędzie Miejskim w Golczewie i przebudowę dróg ul. Papieża Jana Pawła 

II i ul. Jedności Narodowej w Golczewie (100 000,00 zł), zwiększenie o 791 800,00 zł w dziale 

630 Turystyka - z przeznaczeniem na realizację projektu: „Utworzenie szlaku kajakowego wokół 

jeziora Szczucze, jako uzupełnienie oferty turystyki aktywnej w mieście i gminie Golczewo”, 

zwiększenie środków na zadania inwestycyjne w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa o 1 184 

000,00 zł na budowę mieszkań socjalnych 1 014 000,00 zł, przebudowę i remont pomieszczeń 

planowanych na utworzenie posterunku Policji w Golczewie 170 000,00 zł, zmniejszenie 

wydatków w dziale 750 Administracja publiczna o kwotę 1 095 930,00 zł w związku z rezygnacją 

z termomodernizacji Urzędu Miejskiego w Golczewie, w dziale 758 Różne rozliczenia 

przeniesienie kwoty 270 000,00 zł na zadania planowane do wykonania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego, tj. budowę parkingu przy Urzędzie Miejskim w Golczewie i wykonanie 

dokumentacji na przebudowę dróg ul. Papieża Jana Pawła II i ul. Jedności Narodowej w Golczewie 

- łącznie 100 000,00 zł i przebudowę pomieszczeń dla Policji 170 000,00 zł, w dziale 801 Oświata 

i wychowanie - zmniejszenie wydatków majątkowych o 648 037,42 zł na termomodernizację 

budynków Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie oraz zwiększenie wydatków bieżących o 35 

000,00 zł na opłaty za dzieci z naszej gminy objęte opieką przedszkolną w gminie Kamień 

Pomorski. Wniosła o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Marcin Stępień zapytał czy jest szansa, że inwestycja związana z pomostami zostanie wykonana 

jeszcze przed rozpoczęciem sezonu? 

 

Roman Dorniak zwrócił uwagę, że dokumentacja techniczna ma swoją ważność. Poprosił aby pół 

roku przed końcem ważności dokumentacji na termomodernizację, powiadomić Radę. 

 

Barbara Deszyńska odpowiedziała, że projekt na szlak kajakowy jest pozytywnie zaopiniowany. 

Czekamy na podpisanie umowy i zostanie ogłoszony przetarg. Ma nadzieję, że zostanie w tym 

roku zrealizowany. Nie potrafi odpowiedzieć czy zostanie to zrealizowane przed rozpoczęciem 

sezonu. Wciągu miesiąca dwóch powinna być informacja czy gmina otrzyma dofinansowanie do 

projektu termomodernizacji. Wtedy będzie wiadomo czy dokumentacja zostanie wykorzystana 

czy odłożona a ważna jest trzy lata. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/211/2017 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2017 r., 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/211/2017 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo 

na lata 2017 – 2027. 

 

Barbara Deszyńska poinformowała, że wprowadzone zmiany powodują zmniejszenie 

planowanych dochodów do kwoty 26 922 066,34 zł oraz zwiększenie planowanych wydatków 

budżetu Gminy do kwoty 28 915 062,00 zł. Po dokonanych zmianach wynik budżetu to deficyt w 

wysokości 1 992 995,66 zł. Brakujące środki finansowe na jego sfinansowanie oraz na dodatkowe 

wydatki pochodzą z przychodów, które zostają zwiększone do kwoty 3 957 963,07 zł. W zakresie 

realizowanych przedsięwzięć zmiany dotyczą następujących zadań budowa drogi gminnej ul. 

Osiedle Robotnicze w Golczewie - zwiększenie planowanych w roku bieżącym wydatków do 

kwoty 460 000,00 zł, modernizacja energetyczna budynków Zespołu Szkół Publicznych w 

Golczewie – w związku z odstąpieniem od termomodernizacji Urzędu Miejskiego w Golczewie, 

obecne planowane wydatki na ten cel ustala się na kwotę 5 669 070,00 zł. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/212/2017 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2017 – 2027, 13 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXVIII/212/2017 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 

września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że ustawa - Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe 

nakazuje radzie gminy podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w terminie do dnia 31 marca 2017 r. Dopiero pozytywna 

opinia kuratora oświaty dotycząca uchwały rady gminy w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego lub uwzględnienie w niej zmian 

wskazanych w opinii przez ten organ, umożliwia podjęcie niniejszej uchwały. Zachodniopomorski 

Kurator Oświaty w Szczecinie zaopiniował pozytywnie uchwałę nr XXVII/203/2017 Rady 

Miejskiej w Golczewie z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak uważa, że ustawodawca burzy dobrze funkcjonujący już system oświaty. Teraz 

zmusza samorządy do ponoszenia kosztów aby dostosować szkoły do nowego systemu. 

 

Ryszard Liszka zapytał co będzie największym problemem po wprowadzeniu nowych przepisów? 

Czy już są jakieś problemy? 

 

Emilia Dobrowolska powiedziała, że są problemy organizacyjne. Rozporządzenie o ramowych 

planach nauczania dopiero zostało podpisane. Jeszcze nie jest opublikowane. Informacje, które są 

przekazywane przez Kuratorium szybko się zmieniają. Są aktualizowane.  

 

Roman Dorniak zwrócił uwagę, że w szkole w Wysokiej kamieńskiej powstaną nowe oddziały 

klasa siódma i ósma. Zapytał o warunki lokalowe. 

 

Emilia Dobrowolska odpowiedział, że w tym roku powstanie tylko jeden oddział. Siódma klasa. 

Nie wiadomo jeszcze co z ósmą klasą. 

 

Aldona Kaczmarek powiedziała, że w szkole w Golczewie podobnie jak w Wysokiej Kamieńskiej 

są problemy organizacyjne związane z planem nauczania. Nie przewiduje żadnych zmian 

kadrowych. W klasie siódmej dochodzą przedmioty, które muszą być obstawione nauczycielami. 

Będzie większa liczba godzin w klasach czwartych ponieważ są cztery. Odnośnie potrzeb 

lokalowych to nie ma żadnych zmian. Może wzrosną koszty utrzymania szkoły ale tego jeszcze 

nie wiadomo. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/213/2017 
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r., 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/213/2017 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do klas I szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Golczewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, liczby punktów 

przyznanych każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania 

tych kryteriów. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że w obowiązującym stanie prawnym organ prowadzący publiczne 

szkoły podstawowe obowiązany jest wypełnić delegację ustawową. Drugi etap postępowania 

rekrutacyjnego przeprowadza się, o ile wystąpi okoliczność dysponowania wolnymi miejscami po 

zakończeniu pierwszego etapu. W tym przypadku mają zastosowanie kryteria i odpowiadające im 

wartości określone przez radę gminy. Organ prowadzący określa nie więcej niż 6 kryteriów. Z 

zastosowaniem tych kryteriów do klasy I szkoły podstawowej, w przypadku dysponowania 

wolnymi miejscami, przyjmowani są kandydaci zamieszkali poza obwodem tej szkoły. Wniósł o 

przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/214/2017 
w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do klas I szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodami tych szkół, liczby punktów przyznanych każdemu z tych kryteriów 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów., 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/214/2017 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:28 

o godz. 15:42 wznowiono obrady 

 

 

Ad. 10 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych 

każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że ustawodawca, ustawą Prawo oświatowe dokonał szeregu zmian w 

dotychczasowym stanie prawnym w zakresie ustroju szkolnego. Wejście w życie tego aktu 

prawnego odbywa się w oparciu o ustawę Przepisy wprowadzające ustawę Prawo oświatowe. 

Nastąpiła z mocy prawa utrata ważności uchwały nr VIII/76/2015 Rady Miejskiej w Golczewie z 

dnia 24 września 2015 r. w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu z 

tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów. W 

obowiązującym stanie prawnym organ prowadzący publiczne przedszkola oraz oddziały 

przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych nadal obowiązany jest wypełnić delegację 

ustawową. Drugi etap postępowania przeprowadza się, o ile wystąpi okoliczność dysponowania 

wolnymi miejscami oraz w przypadku uzyskania równorzędnych wyników na pierwszym etapie 

postępowania rekrutacyjnego. W tym przypadku mają zastosowanie kryteria i odpowiadające im 

wartości określone przez radę gminy. Organ prowadzący określa nie więcej niż 6 kryteriów. Z 

zastosowaniem kryteriów określonych dla pierwszego i drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego przyjmowani są kandydaci zamieszkali poza obszarem danej gminy, jeżeli są 

jeszcze wolne miejsca. Ilość miejsc w danych przedszkolach jest limitowana warunkami 

lokalowymi oraz liczbą dzieci w jednym oddziale. W pierwszym przypadku należy mieć na 

uwadze spełnienie szeregu wymagań, w tym higienicznosanitarnych dla placówek oświatowych.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/215/2017 
w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Golczewo, liczby punktów przyznanych każdemu z tych kryteriów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/215/2017 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 11 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, rozliczania i obniżania 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

(przedszkolach) prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

 

Lech Ferdynus poprosił o przedstawienie projektu uchwały sekretarza Gminy Ireneusza Wilka. 

 

Ireneusz Wilk poinformował, że zmiana dotychczasowego stanu prawnego podyktowana jest 

umożliwieniem uczniom zwiększenia pomocy psychologiczno-pedagogicznej bez ograniczenia 

rodzajów specjalistów, ale w ramach obowiązującego prawa. Kolejnym przedmiotem regulacji 

została objęta tygodniowa liczba godzin obowiązkowego wymiaru zajęć specjalistycznych. Jest 

ona jednolita dla wszystkich specjalistów i wynosi 25 godzin. Obecnie tygodniowy obowiązkowy 

wymiar godzin, w oparciu o Kartę Nauczyciela, obejmuje zajęcia dydaktyczne, wychowawcze i 

opiekuńcze jedynie dla nauczycieli zatrudnionych na stanowiskach: pedagoga, psychologa, 

logopedy, nauczyciela wspomagającego oraz doradcy zawodowego prowadzącego zajęcia 

związane z wyborem kierunku kształcenia i zawodu. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak zapytał czy zwiększenie tego pensum wynika z analizy którą zlecił burmistrz? Z 

czego ona wynika? 
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Analiza wskazała, że jest zasadnym aby podnieść pensum z 20 do 25 godzin licząc na to, że 

dostępność nauczyciela specjalisty będzie większa dla wszystkich uczniów którzy będą pod opieką 

danego specjalisty. 

 

Danuta Bednarz zapytała czy było to konsultowane z dyrektorami szkół i czy one wyrażają na to 

zgodę? 

 

Emilia Dobrowolska odpowiedziała, że nie było to z nią konsultowane. Nieoficjalnie dowiedziała 

się, że ilość godzin jest podniesiona do 25. 

 

Aldona Kaczmarek powiedziała, że są to kompetencje Rady i nie było to z nią konsultowane.  

 

Danuta Bednarz zapytała jakie jest zdanie dyrektorów w tym temacie. Czy nauczyciele będą 

wydolni żeby godzinę dziennie dłużej pracować? 

 

Emilia Dobrowolska odpowiedział, że jeżeli organ prowadzący podejmie taką decyzję to przyjmie 

to do wiadomości i będzie realizować. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/216/2017 
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia, rozliczania i obniżania obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach (przedszkolach) prowadzonych przez Gminę 

Golczewo, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/216/2017 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań zmierzających do 

założenia i prowadzenia szkoły Branżowej I Stopnia w Golczewie. 

 

Lech Ferdynus poinformował że, Gmina Golczewo jest zainteresowana prowadzeniem szkoły 

branżowej I stopnia, z zamiarem racjonalnego wykorzystania bazy oraz zasobów kadrowych 

Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie. Ponadto nowa szkoła stanowić będzie dodatkową ofertę 

nauki dla absolwentów szkół podstawowych i gimnazjów a od 1 września 2019 r. wyłącznie szkół 

podstawowych. Tym planom edukacyjnym ma służyć współpraca głównie z miejscowymi 

zakładami pracy, zainteresowanymi pozyskaniem przyszłych pracowników. Z wykorzystaniem ich 

majątku miałyby również odbywać się praktyczne nauki zawodu. Podjęcie tej uchwały umożliwi 

Burmistrzowi Golczewa podjęcie dalszych kroków, tj. wystąpienie do Zarządu Powiatu w 

Kamieniu Pomorskim z wnioskiem o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej wyrażenia 

zgody przez Radę Powiatu w Kamieniu Pomorskim na założenie i prowadzenie przez Gminę 
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Golczewo Szkoły Branżowej I Stopnia w Golczewie. Po zawarciu porozumienia Gmina Golczewo 

staje się organem prowadzącym, w którego kompetencjach zawiera się jej założenie na podstawie 

aktu założycielskiego oraz nadanie statutu tej szkoły. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak powiedział, że swoje uwagi i wątpliwości zawarł w interpelacji. Powiedział, że 

projekt wart jest wprowadzenia. Jeśli miałoby to wejść od 1 września tego roku to oczekuje 

informacji jaki będzie koszt na jednego ucznia wynikający z braku subwencji na tego ucznia? Jaki 

będzie koszt opłat nauczycieli z przedmiotów ogólnych i przedmiotowych? Jak powstaną 

warsztaty to jaki będzie tego koszt? Oczekuje spotkania z dyrektorem szkoły żeby mógł się do 

tego odnieść. 

 

Jaromir Marks powiedział, że ta uchwała potrzebna jest żeby Starostwo mogło się wypowiedzieć 

czy można taką szkołę utworzyć w Golczewie. Nie jest powiedziane, że ta szkoła ma być już. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVIII/217/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań zmierzających do założenia i prowadzenia szkoły 

Branżowej I Stopnia w Golczewie, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/217/2017 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 13. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że sprawozdanie zostało złożone na piśmie. Poprosił o ewentualne 

pytania. 

 

Jaromir Marks zapytał o spotkania w Starostwie Powiatowym w Kamieniu Pomorskim w sprawie 

odnawialnych źródeł energii elektrycznej; z Józefem Malcem – Starostą Kamieńskim w sprawie 

wspólnych inwestycji w 2017 r.; Markiem Jasztalem - Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w sprawie utworzenia Posterunku Policji w Golczewie oraz Leszkiem Nowakiem – 
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Komendantem Powiatowym Policji w Kamieniu Pomorskim w tej samej sprawie. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że pierwsze spotkanie dotyczyło możliwości pozyskania energii z 

odnawialnych źródeł. Drugie spotkanie dotyczyło dróg i chodników. Następne spotkania 

dotyczyły posterunku w Golczewie. Zgoda jest aby powstał posterunek. Jest już wstępny projekt. 

 

Marcin Stępień zapytał o zebranie Wspólnoty Mieszkaniowej Wysoka Kamieńska w sprawie 

problemu lokalnej oczyszczalni ścieków. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że nie brał udziału w tym spotkaniu. 

 

Daniel Urbanowicz zapytał o spotkanie z Jerzym Krzywickim – Ośrodek Wsparcia Ekonomii 

Społecznej dla regionu szczecińskiego w sprawie rewitalizacji oraz spotkanie z Joanną 

Boczkowską – IBB Kancelaria Radców Prawnych w sprawie inwestycji Conpol sp. z o.o. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że firma Conpol złożyła wniosek o decyzję środowiskową i wysłano 

wezwanie o uzupełnienie wniosku.  

 

Danuta Bednarz poprosiła aby inspektor Urzędu Paweł Jamroziak zszedł na salę i powiedział 

czego dotyczyło spotkanie w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkania Komisji do spraw negocjacji w sprawie sprzedaży udziałów 

Spółki Golczewska Woda. 

 

Roman Dorniak wyjaśnił, że Komisja spotyka się celem ustalenia zasad prowadzenia negocjacji. 

Ustalenia te są objęte tajemnicą. W skład Komisji wchodzą radni i pracownicy Urzędu. Komisji 

została powołana do spraw negocjacji w sprawie sprzedaży udziałów Spółki Golczewska Woda. 

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie z kierownikiem Zakładu usług Publicznych w Golczewie. 

 

Marek Maślak odpowiedział, że spotkanie dotyczyło inwestycji związanych ze strefą 

ekonomiczną i uzbrojeniem tej strefy oraz z planowanymi inwestycjami które Zakład ma 

wykonać. 

 

Paweł Jamroziak odpowiedział, że wziął udział w zgromadzeniu Wspólnoty Mieszkaniowej w 

Wysokiej Kamieńskiej. Na spotkaniu miedzy innymi był poruszony temat oczyszczalni ścieków. 

Aktualnie oczyszczalnia działa na niewygaszonym pozwoleniu wodnoprawnym. Podczas 

spotkania zaproponowano kilka rozwiązań. Pierwszym rozwiązaniem jest wyremontowanie 

oczyszczalni przez Wspólnotę i przekazanie jej do gminy. Drugim rozwiązaniem jest 

wyremontowanie oczyszczalni i przekazanie jej w użyczenie na podstawie umowy 

specjalistycznej firmie. Trzeci wariant to eksploatacja przez Wspólnotę. Właścicielami tej 

oczyszczalni są 52 osoby. Gmina nie może zabrać tej oczyszczalni ludziom. Odbędzie się kontrola 

Państwowej Inspekcji Ochrony Środowiska i ustosunkowanie się do możliwości uregulowania 

tego stanu. Koszt remontu tej oczyszczalni wynosi ok. 120 tys. zł. Wspólnota rozmawiała na temat 

ewentualnego zaciągnięcia kredytu na ten remont. Nie ma jeszcze konkretnych rozwiązań dla tej 

oczyszczalni. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 
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Ad. 14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady. 

Poinformował, że odbył wiele spotkań w sprawie spraw bieżących i inwestycji.  

 

Ad. 15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Roman Dorniak poinformował, że na pkt drugi interpelacji nie oczekuje już odpowiedzi. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że najlepszą formą będzie współpraca między Organem  

i Stowarzyszeniem EKOGMINA, która wskaże jak ma wyglądać ten baner i gdzie ma być 

ulokowany.  

 

Ad. 16. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 

Iwona Osowska zapytała, kiedy będzie wyremontowana droga w stronę wiatraka w Kłębach? Na 

prośbę mieszkańców była zobaczyć tę drogę i stwierdziła, że jest w bardzo złym stanie. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że wiele dróg przejechał i wie jak one wyglądają. Pieniędzy na to 

już za bardzo nie ma. Gmina ma dylemat, które drogi w pierwszej kolejności naprawić. Brane jest 

pod uwagę to jak one wyglądają i to gdzie jest dojazd do największej liczby mieszkańców.  

 

Teresa Waszczenko zwróciła uwagę, że podczas czwartkowych spotkań z burmistrzem 

wyznaczono priorytetowe drogi do naprawy. 

 

Tomasz Caban zapytał dlaczego mają być tylko 3 banery jak jest 5 dróg wjazdowych? 

 

Roman Dorniak wyjaśnił, że wzięto pod uwagę te drogi, którymi jeździ najwięcej kierowców. 

 

Teresa Waszczenko zapytała czy będą potrzebne jakieś pozwolenia aby umieścić te banery? 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że są potrzebne pozwolenia. 

 

Danuta Bednarz poprosiła o remont kaplicy na cmentarzu w Wysokiej Kamieńskiej i naprawę 

ogrodzenia na cmentarzu w Kozielicach. 

 

Józef Capelik zapytał o remont drogi od przejazdu w Uniborzu.  

 

Józef Malec odpowiedział, że odcinek drogi powiatowej od powiatu Gryfickiego do drogi 

wojewódzkiej w Uniborzu nie jest w tej chwili w planach do remontu. 

 

Danuta Bednarz wniosła o dokończenie chodnika na drodze od Wysokiej Kamieńskiej w kierunku 

Niemicy.  

 

Józef Malec poinformował, że w budżecie jest 300 tys. zł przeznaczone na współpracę z gminami 

w porozumieniu „pięćdziesiąt na pięćdziesiąt” czyli inwestycje można wykonać za 600 tys. zł. 

dotyczy to inwestycji związanych z chodnikami.  

 

Danuta Bednarz podziękowała w swoim imieniu i pani sołtys, Staroście, Burmistrzom, Radnym 

za zorganizowanie zbiórki pieniędzy na rzecz rodziny której spalił się cały dobytek oraz dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej za zorganizowanie zbiórki wśród nauczycieli. 
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Ad. 17 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


